
Protokoll från styrelsemöte i Ackjan - Pulkans samfällighet måndag den 16 december 2019 
 
Närvarande: Curt Eriksson, Mattias Mattsson (supl), Karl Larsson, Karl-Uno Olofsson, Martin 
Rosvall (supl), Maria Carbin (supl), Cecilia Franzen och Anders Strömberg. 
 
§ 1. Ordförande Curt Eriksson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2. Dagordningen fastställdes. 
 
§ 3. Till justerare valdes Cecilia Franzen 
 
§ 4. Föregående mötesprotokoll 
Ordförande gick igenom mötesprotokollet från den 18 november. Frågan om förprojektering  för 
laddstolpar § 7 diskuterades. Styrelsen beslöt att Anders Strömberg till nästa möte i januari ska 
lämna rapport. 
.  
§ 5. Avtal för IT-tjänster 
Karl Larsson redogjorde för avtalsförslaget som lämnats av Umeå Energi. Styrelsen beslöt att 
anta avtalet, som ska gälla från den 1 april 2020. Sedan förra mötet har Karl i uppdrag att säga 
upp nuvarande avtal med T3. Styrelsen beslöt vidare att förbereda ett medlemsmöte under 
februari då detaljerna om IT-avtalet och förutsättningar för installation av laddstolpar 
presenteras.  
 
§ 6. Julbrev 
Julbrevet till samfällighetens medlemmar godkändes. 
 
§ 7. Styrelsen tog del av statistik över energikostnaderna under 2019. Styrelsemedlemmarna 
kan nu logga in på Umeå Energi “Mina sidor” och följa hur förbrukningen av el och värme 
utvecklas.  
 
§ 8. Styrelsen beslutade att styrelsemöten under våren 2020 ska hållas måndagar kl 18.30 den 
20 januari, 17 februari och 16 mars. Datum för stämman bestämdes till den 27 april kl. 18.30. 
 
§ 9. Ordförande tackade alla och bjöd sedan traditionsenligt på en god buffé. 
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